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رشد اقتصادي كشور مطلوب نيست

بايد از وضع اقتصادي كشور ترسيم درست و واقعگرايانه داشته باشيم .

بايد از وضع اقتصادي كشور ترسيم درست و واقعگرايانه داشته باشيم .

رئيس مجلس با بيان اين كه مسائلي كه از آن بوي ناسيوناليستي ميآيد حرفهاي اصالتداري نيست، گفت: ممكن است مسائل
ديگري در درونش وجود داشته باشد، اما با اين شرايط كشور عاقلانه نيست كه ذهن جامعه را مغشوش كنيم.به گزارش فارس، علي
لاريجاني رئيس مجلس شوراي اسلامي ديروز در نشستي مشترك با اعضاي فراكسيون حزب موتلفه اسلامي، اين حزب را جزو احزاب

ريشهدار در كشور برشمرد و اظهار داشت: يكي از احزابي كه در پيروزي انقلاب اسلامي نقش موثري داشت، حزب موتلفه بود.

وي به بحث طرح نظارت بر نمايندگان اشاره كرد و افزود: اين طرح اكنون در كميسيون تخصصي در حال نهايي شدن است وما تمامي
تلاشمان اين است كه پس از به نتيجه رساندن بودجه 90 بتوانيم طرح نظارت بر نمايندگان را در دستور كار قرار دهيم. با اين كار هم

نگاه رهبري محقق ميشود و هم مشكلات مجلس را رفع ميكند.

وي در ادامه اعلام كرد: فراكسيون حزب موتلفه بايد با بيان درست نظر و پيشنهادهاي خود را بدهد و البته من معتقدم با فكر نبايد به
صورت مردهباد، زندهباد برخورد كرد، بلكه بايد با تفكر با اين گونه فكرها برخوردكرد.

لاريجاني با تاكيد بر اين كه مبناي كارها هميشه بايد براساس حق باشد، افزود: برخي آسيبهاي فرهنگي در جامعه ما وجود دارد كه
البته مبناي ما نبايد راي باشد، بلكه اين حق است كه مبناي ما را تعيين ميكند.

رئيس قوه مقننه تصريح كرد: جريانهاي اصيلي كه ميخواهند مبنادار حركت كنند بايد حق مدار باشند، يعني آنجايي كه كژي در
مسائل فرهنگي مشاهده ميكنند با روش خودش آن را ساماندهي و پيگيري كنند، تذكر بدهند و گاهي راهنمايي كنند.

رئيس قوه مقننه با بيان اين كه بايد ترسيم درست و واقع گرايانه از وضعيت اقتصادي كشور داشته باشيم، گفت: ما چه بخواهيم
مشكلات اشتغال و بيكاري را برطرف كنيم و چه بخواهيم سطح درآمدها را بالا ببريم، همگي به رشد اقتصادي كشور بستگي دارد كه

متاسفانه اين رشد رقم خوبي نيست و از متوسط جهاني پايينتر است.

وي اظهار داشت: رشد اقتصادي به اين نيست كه ما تعداد پروژه هايي كه دولت انجام ميدهد را افزايش دهيم. رشد اقتصادي با اين
شيوه اتفاق نميافتد. البته زماني كه نظامهاي متمركز سوسياليستي در كشورها بود شايد اين گونه تصور ميكردند، اما بعدها فهميدند

كه يگانه راه رشد اقتصادي اين است كه ذهن مردم را درگير اقتصاد كشور كنيم.

لاريجاني در ادامه به نيروي انساني، عنصر الهامبخش، منابع انرژي و معدني در كشور اشاره كرد و افزود: تمامي اين منابع به نوعي
فرصتهاي ما است، اما اين كه اين با چه مكانيسمي مي تواند تحقق پيدا كند و به رشد توسعهاي كه رهبر معظم انقلاب فرمودند در

برنامه به 8 درصد برسد، نه فقط دولت نميتواند محقق كند بلكه شركتهاي شبه دولتي هم نميتوانند آن را محقق كنند، مهم است.

لاريجاني تنها راه رشد اقتصادي و تحقق فرموده رهبر معظم انقلاب را ايجاد فضاي تسهيل كسب و كار و ايجاد مشاركت همه سطوح
جامعه در اقتصاد اعلام كرد و ادامه داد: يك سال از عمر مجلس هشتم باقي مانده و رهبر معظم انقلاب هم يك راهنمايي فرمودهاند،
اين پايداري اقتصادي زماني است كه روان سازي اقتصادي در توليد رخ بدهد، براساس گزارشهايي كه من دارم نقصهايي در اين

زمينه وجود دارد.

لاريجاني افزود: وضع سرمايهگذاري، كشاورزي و دامداري نقص دارد و به ويژه در جريان هدفمندي يارانهها بر تبعات توليدي بايد
خيلي حساس باشيم، اين كار بعد از مدتي ميتواند به اشتغال موجود لطمه بزند، يعني بايد ببينيم مشكلات دامداران، مرغداران و

كشاورزان چيست؟

رئيس قوه مقننه با بيان اين كه كشاورزان در مورد قيمت گاز، نفت و برق با مشكل مواجهند، تصريح كرد: اين تصور كه بخش
كشاورزي و دامداري را بدون يارانه بگذاريم درست نيست. حتي در كشورهاي توسعه يافته مانند ژاپن دولت از اين بخشها به طور
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جدي حمايت ميكند، در حالي كه در كشورمان اين گونه نيست.

وي دليل توجه نكردن به كشاورزي و دامداري را نبود رقابت دو حوزه با ساير بخشهاي اقتصادي دانست و بر ضرورت زير پوشش قرار
دادن بخشهاي كشاورزي و دامداري توسط دولت تاكيد كرد.

وي همچنين گفت: برخي از مسائل وجود دارد كه ممكن است در روند انتخابات هم مهم باشد، ولي اينها همه فرع بر رفتارهاي اصيلي
است كه ما داريم. قاعدتاً مجلس هشتم پايبند به اصول و مباني انقلاب اسلامي و تفكرهاي اصيل است و اين را در برهههاي مختلف
نشان داده و نگاهش به مسائل طبيبانه است. ما رفتارهاي جنجالي را مناسب نهادهاي اصلي انقلاب نميدانيم، در صورتي كه حركت

اين نهادها بايد طبيبانه باشد.

در ابتداي اين نشست اسدالله بادامچيان گزارشي از عملكرد اين فراكسيون را در طول دو سال فعاليت خود و همچنين پيشنهادهاي
فراكسيون متبوعش را در باره مسائل كشور و مجلس ارائه كرد.
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